
Zápis s rady represe dne 17.9.2024 

 

 
Program jednání: 1.zahájení 

                                2.volba zapisovatele a jednatele 

                                3.příprava skupin dobrovolníků ochrany obyvatelstva 

                                4.cvičení ochrany obyvatelstva konané 16.-18.8.2024 

                                5. připomínky a závěry k okresní soutěži PS 

                                6.informace o výsledcích a průběhu krajského kola v PS,klady a protiklady 

                                7.informace o činnosti okrsků-přednesou přítomní členové rady 

                                8.diskuse,různé 

                                9.usnesení 

                               10.závěr 

 

 

 

1.Uvítání všech na radě represe. 

Přítomni: Josef Krátký,Martin Zavadil,Petr Volín,Ladislav Drobička,Josef Huml, Barbora 

Svobodová 

Omluveni:Radek Franta,Michal Liška 

 

2.Zapisovatel: Barbora Svobodová 

   Ověřovatel: Josef Huml 

 

3.Jednotky byli informováni o nastávajícím školení dobrovolníků pro ochranu obyvatelstva 

konajícího 12.10.2024 v LDT Soběnov.  Podrobnější informace zaslány po domluvě všem 

přítomným e-mailem. 

 

4.cvičení skupin dobrovolníků ochrany obyvatelstva SH ČMS a dalších dobrovolnických organizací 

proběhlo ve dnech 16. až 18.8.2024 se na okrese Plzeň-sever v Plzeňském kraji. Organizátorem 

bylo SH ČMS a ÚOROO a ÚORR. Cvičení bylo zaměřené na likvidaci mimořádných událostí 

většího rozsahu typu povodeň. Dobrovolní hasiči uváděli v pohotovost účelové zařízení civilní 

ochrany města,podíleli se jako pomocníci na stavbě povodňových stěn. Dále zajišťovali první 

pomoc a zdravotní podporu všem zasahujícím jakožto celému zařízení civilní ochrany a 

evakuovaným obyvatelům. 

 

5.Jediná připomínka ,která byla  podána ohledně okresní soutěži PS Holoubkov,byla nepřipravenost 

technické čety,která přijela až po 8.00hod. 

 

6.Krajského kola se zúčastnilo 5 družstev  mužů a 5 družstev žen. Na krajském kole se byl podívat 

p.Drobička a další členové SDH. Připomínka na rozhodčího- zbytečné přendavání překážek a 

zbytečných připomínek. Úspěch měla organizace ohledně veškerého stravování. 

 

7.SDH Cheznovice-účast na několika výročí Těškov,Sirá,Cekov,Cheznovice. pořádání různých akcí 

a soutěží. 

SDH  Mýto-Pomoc na výročí Cekov a Sirá. Dále údržba a seřizování  techniky,spolupráce u 

fotovoltaiky -údržba,případné postupy u její hašení. 

SDH Štítov-pořádání soutěží,spolupráce s obcemi,technická údržba. 

SDH Radnice-drobné oslavy, základní údržba techniky , skončil starosta p. Láďa Jelínek 

SDH Kornatice-proběhlo taktické cvičení  v dálková dopravě vody, stěhování do nové hasičské 

zbrojnice. 



ORR bude nadále sledovat činnost jednotlivých okrsků. 

 

8. Byl podán návrh na projednání o spojení okresních a krajských soutěží v PS na kraji z důvodu 

klesajícího počtu účastníků. Po domluvě  všech zúčastněných jsme odsouhlasili začátky schůzí od 

17.00.hod. Žádné jiné dotazy zde nebyli podány. 

 

9.ORR  schvaluje navržený program jednání. Nadále schvaluje zapisovatele Barboru Svobodovou a 

ověřovatele Josefa Humla. 

ORR bere na vědomí informovanost o akcích ve sborech a okrsků. 

 

10.Závěrem rady poděkování všem za účast. Konec schůze  v 17.00hod. 

           

 
 

 

 
 

Zapisovatel: Barbora Svobodová 
 

 
Ověřovatel: Josef Huml 


